
2024D20920 LIJST VAN VRAGEN

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een
aantal vragen voorgelegd aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn
en Sport over het Jaarverslag Ministerie van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport 2023 (Kamerstuk 36 560 XVI, nr. 1).

De fungerend voorzitter van de commissie,
Agema

Adjunct-griffier van de commissie,
Heller
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Nr. Vraag

1 Wat zijn de cijfers omtrent ondervoeding? Kunt u deze uitsplitsen
naar ondervoeding bij patiënten in verpleeghuis, thuiszorg,
zelfstandig wonende ouderen en ziekenhuizen?

2 Wat zijn de jaarlijkse extra kosten voor de gezondheidszorg als
gevolg van ondervoeding?

3 Wat gebeurt er met vrijgevallen middelen?
4 Hoeveel ziekenhuizen telt Nederland, hoeveel ambulanceposten en

hoeveel spoedeisende hulpposten 24/7 zijn er en hoe heeft dit zich
ontwikkeld in de afgelopen tien jaar?

5 Hoeveel hospices zijn er en wat is de gemiddelde wachttijd?
6 Hoe groot is het tekort aan tandartsen en wat is het percentage

buitenlandse tandartsen?
7 Welke ziekenhuisbestuurders hebben van u vrijstelling gekregen

van de Wet normering topinkomens (WNT)-norm?
8 Wat is het percentage specialisten dat in loondienst werkt? Neemt

dit toe of af?
9 Hoeveel datalekken in de zorgsector zijn er gemeld? Hoeveel waren

dat er in de vijf voorgaande jaren?
10 Hoe hebben de uitgaven aan intramurale en extramurale genees-

middelen zich de afgelopen tien jaar ontwikkeld en welk percen-
tage betreft dit op het totale zorgbudget?

11 Hoeveel bedragen de onderschrijdingen op VWS-gebied de
afgelopen tien jaar?

12 Hoeveel mensen betalen de maximale eigen bijdrage van € 250
voor geneesmiddelen?

13 Hoe groot was de onderbesteding op de wijkverpleging in 2023?
14 Kunt u in een tabel uitgeven hoe groot de onderbesteding op de

wijkverpleging was in de jaren 2010 t/m 2023, zowel uitgedrukt in
euro’s als in het percentage van het totaal begrootte budget voor
wijkverpleging?

15 Hoe groot is de onderbesteding op de wijkverpleging tot nu toe in
2024?

16 Als de onderbesteding in de wijkverpleging volledig zou worden
ingezet voor salarisverhoging voor zorgverleners in de wijkverple-
ging, hoeveel zouden zij er dan procentueel en in euro’s gemiddeld
op vooruit gaan?

17 Hoe groot was de onderbesteding op alle zorgdomeinen waar
sprake was van onderbesteding bij elkaar in 2023?

18 Hoeveel geld is er in 2023 door uw ministerie uitgegeven aan
externe inhuur?

19 Waarom wordt ingezet op het afremmen van de zorgvraag en niet
bijvoorbeeld op het afremmen van fraude en winstbejag?

20 Kunnen er voorbeelden gegeven worden van niet-passende zorg
en hoeveel geld hiermee gemoeid is?

21 Wat is de reden dat een eigen bijdrage voor de Wet maatschappe-
lijke ondersteuning (Wmo), afhankelijk van inkomen en vermogen,
wordt ingezet om de vraag naar huishoudelijke hulp af te remmen?

22 Wat zijn de eerste ervaringen na het invoeren van de Nutri-score?
23 Wat is de stand van zaken van het haalbaarheidsonderzoek van

een vaccinatievoorziening voor volwassenen bij de GGD’en?
24 Hoeveel Intensive Care (IC)-bedden zijn er nu operationeel en

hoeveel waren dat er aan het begin van de coronacrisis en wat was
de IC-bezetting op het hoogtepunt van de coronacrisis?

25 Welke afspraken zijn er gemaakt met Nederlandse leveranciers van
hulp- en geneesmiddelen, persoonlijke beschermingsmiddelen,
IC-apparatuur en laboratoriummiddelen om snel op te schalen bij
een nieuwe pandemie?

26 Hoe ziet de voorraad cruciale geneesmiddelen er inmiddels uit?
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Nr. Vraag
27 Tot hoeveel vertraging in de toegang tot nieuwe geneesmiddelen

hebben prijsonderhandelingen geleid?
28 Hoe zou de inzet op gepast gebruik van geneesmiddelen er

idealiter uitzien? En welke stappen worden ondernomen om dat te
bereiken?

29 Hoeveel gezondheidsschade hebben de pr(sonderhandelingen
dure geneesmiddelen patiënten berokkend?

30 Kan nader geduid worden hoe de prijsonderhandelingen dure
geneesmiddelen nauwel(ks invloed hebben gehad op welke
middelen tegen welke pr(s op de markt kwamen?

31 Waaruit bestaat het sanctiebeleid van de Nederlandse Zorgautori-
teit (NZa) en hoe wordt dit toegepast? Kunt u voorbeelden hiervan
geven?

32 Hoeveel zorginstellingen zijn de afgelopen vijf jaar onder ver-
scherpte bewaking van het Waarborgfonds voor de Zorgsector
gezet?

33 Hoeveel Wet openbaarheid bestuur (Wob)- / Wet open overheid
(Woo)-verzoeken die betrekking hebben op de COVID-19-periode
lopen er nog?

34 Kunt een indicatie geven van het aantal uur dat in het handmatig
uitlezen en archiveren van chatberichten voor de bewindspersonen
en leden van de bestuursraad?

35 Wat is de reden dat het aantal jaren in goede gezondheid afneemt?
36 Kunt u een update geven van de impact van programma’s als

Gezonde Kinderopvang, Gezonde School en Gezonde Buurten
zoals u dat laatst heeft gedaan bij Jongeren op Gezond Gewicht
(JOGG)?

37 Worden de effecten van een gezond en duurzaam voedselaanbod
op de gezondheid van de patiënten uit de tachtig ziekenhuizen die
subsidie hebben gekregen vergeleken met ziekenhuizen zonder
deze subsidie? Zo ja, wanneer worden daar dan de eerste
resultaten van verwacht?

38 Wanneer verwacht u meer duidelijkheid te kunnen geven over hoe
om te gaan met de knelpunten die naar voren zijn gekomen in de
toekomstverkenning naar de Regeling specifieke uitkering
aanvullende seksuele gezondheidszorg?

39 Wat was de verwachting voor het aantal griep- en pneumokokken-
vaccinaties en wat zijn de uiteindelijke cijfers? Wat kan de lagere
opkomst verklaren?

40 Welke verklaring ligt ten grondslag aan de reeds jarenlange daling
van deelname aan bevolkingsonderzoeken?

41 Hoeveel ziekenhuizen krijgen een beschikbaarheidsbijdrage acute
zorg? Kunt u een overzicht van de afgelopen tien jaar geven?

42 Hoeveel is er door het demissionaire kabinet geïnvesteerd of
bezuinigd op geestelijke gezondheidszorg (ggz)? Hoeveel is dit als
je het afzet tegen de groeiende ggz-vraag en -gebruik? Hoeveel is
er de afgelopen tien jaar geïnvesteerd of bezuinigd op ggz? Kunt u
hier een overzicht van geven? Hoeveel is dit als je het afzet tegen
de groeiende ggz-vraag en -gebruik?

43 Wat heeft het Nationaal Actieplan Dakloosheid concreet opgele-
verd tot nu toe? Kunt u dit inzichtelijk maken via cijfers en per
acties uit het Nationaal Actieplan Dakloosheid? Hoe staat dat in
verhouding tot de doelstelling om dakloosheid in Nederland voor
2030 te beëindigen? Ligt u op koers voor die doelstelling? Is die
doelstelling nog haalbaar volgens u?

44 Zijn er knelpunten in de uitvoering van de Wet elektronische
gegevensuitwisseling in de zorg (Wegiz)? Zo ja, welke knelpunten?
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45 Worden de bevindingen van de pilot directe verwijzingen,

uitgevoerd op de Bovenwindse eilanden, ook gebruikt voor
beleidsmaatregels op de Benedenwindse eilanden?

46 Hebben de pilots en onderzoeken op de verschillenden landen en
eilanden van Caribisch Nederland rekening gehouden met de
aanname dat ieder eiland verschillend is en andere behoeftes kan
hebben?

47 Kan er een toelichting en extra uitleg worden gegeven waarom de
suppletoire begroting Prinsjesdag laat zien dat er € 10,4 miljoen
niet is uitgegeven, wat heeft geresulteerd in een verlaging van het
budget met € 10 miljoen.?

48 Kunnen de tegenvallers op jeugd, welzijn en sport op Caribisch
Nederland beter worden toegelicht en uitgelegd?

49 Wat is de reden dat de kosten voor het KIK-V programma,
Zorgevaluatie en Gepast Gebruik en Passende Zorg hoger waren
dan verwacht?

50 Zijn de € 13,6 miljoen beschikbaar gesteld voor tegenvallers in de
zorguitgaven op de BES-eilanden, gebruikt? Zo ja, voor welke
tegenvallers zijn deze gelden gebruikt?

51 Wanneer zal het wetsvoorstel met betrekking tot de reikwijdte
jeugdzorg naar de Kamer gestuurd worden? Wat is het tijdspad
van deze wet?

52 Wat heeft het werken aan de verbindingsroute opvang, onderw(s
en zorg om de samenwerking in de pedagogische basis te
verbeteren en meer collectieve ondersteuning te realiseren tot nu
toe concreet opgeleverd?

53 Is de uitwerking van een richtinggevend kader voor de toegang en
lokale teams, waarin ook de overgang van 18- naar 18+ wordt
meegenomen, al af? Wat levert dit concreet op om de overgang
van 18- naar 18+ te verbeteren?

54 Is inmiddels in beeld hoe lang de wachtlijsten zijn in de jeugdzorg?
Hoe staat het daarmee?

55 Op welke manier wordt de leefwereldtoets betrokken bij de
uitvoering van de Hervormingsagenda? Hoe staat het met de
uitvoering van de aangenomen motie-Westerveld/Verkuijlen
(Kamerstuk 31839–965)?

56 Wie heeft de deskundigencommissie Hervormingsagenda Jeugd
ingevuld? Wie heeft de namen bepaald? Wanneer komt hun eerste
advies?

57 Kunt u uitleggen wat hiermee bedoeld wordt «In 2023 is een
jaarl(kse cyclus in het leven geroepen om over de volle breedte
van beleid de naleving van kinderrechten in Nederland te
versterken»? Wat levert dit concreet voor acties op?

58 Kunnen de «diverse subsidies», waardoor de realisatie van het
budget Kennis in informatiebeleid met € 2,2 miljoen hoger is
uitgevallen, nader worden toegelicht?

59 Kan er, ondanks de toelichting in de 2e suppletoire begroting,
nader worden uitgelegd wat er is gebeurd met het restant van
€ 7,1 miljoen uit de pot voor tegemoetkomingregeling slachtoffers
jeugdhulp? Waarom zijn deze gelden niet ingezet en wat zijn de
nieuwe bestemmingen van deze gelden?

60 Kunt u toelichten wat de huidige status is van het projectplan naar
aanleiding van het rapport «Deel en Verbind – Nederland,
Nederlands-Indië, Indonesië»?

61 Hoeveel personen ontvangen anno 2024 op basis van de wetten en
regelingen Verzetsdeelnemers & Oorlogsgetroffenen een pensioen
of uitkering?

62 Hoeveel mensen hebben in 2023 geen gebruik gemaakt van
zorgtoeslag, terwijl zij hier wel recht op hadden?
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63 Op welke manier wordt aandacht besteed aan de werkdruk bij het

RIVM?
64 Kan er een toelichting komen op de € 381,8 miljoen aan voorschot-

ten die betrekking hebben op de wetten Wereldoorlog II? Wat is de
bestemming van dit geld en hoe is tot dit bedrag gekomen?

65 Hoeveel besteden zorgverzekeraars aan fraudeopsporing en
hoeveel hebben ze opgespoord en teruggehaald?

66 Hoe ontwikkelden de zorguitgaven zich de afgelopen tien jaar in
relatie tot het BBP?

67 Kunt u toelichten waarom bij de Integraal Zorgakkoord (IZA)-
sectoren sprake is van € 225,6 miljoen hogere uitgaven, terw(l b(
de niet-IZA-sectoren juist sprake is van € 67,9 miljoen lagere
uitgaven?

68 Wanneer wordt de duiding en het advies over de effectiviteit van
paramedische herstelzorg covid van het Zorginstituut verwacht?

69 Is alle coronagerelateerde inhaalzorg inmiddels afgerond?
70 Hoeveel premieschuld staat er open en hoeveel wanbetalers van

de zorgpremie zijn er?
71 Wat hebben de eigen betalingen in de Zorgverzekeringswet (Zvw)

opgeleverd, in totaal en per zorgsoort?
72 Hoeveel aanvragen regeling slachtoffers geweld in jeugdzorg zijn

er in 2023 ingediend?
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